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БЕОГРАД – Влада Србије не размишља о увођењу санкција Русији и тај став смо јасно
пренели свим нашим партнерима на западу, изјавио је вечерас министар одбране
Братислав Гашић.

  

  

Он је рекао новинарима да Србија има „јасан и принципијелан став када је украјинска
криза у питању” и да „тражи и инсистира и на мирном решењу не само тог сукоба него
свих сукоба у свету"

  

„Залажемо се за суверенитет и интегритет сваке чланице УН и наравно да као Влада
Србије не размишљамо о увођењу санкција (Русији) и тај став смо јасно пренели свим
нашим партнерима на западу”, рекао је Гашић.

  

Он је, на питање руских новинара, појаснио да „када каже да не размишљамо то значи
да уопште о томе не расправљамо на било ком форуму... да Влада Србије уведе било
какве санкције Руској Федерацији”.

  

„Србија је јако везана за Руску Федерацију, Србија има јако добре и пријатељске и
економске односе с Русијом и просто не видимо разлог да уопште о томе размишљамо и
јако ми је драго када и од руских званичника добијамо потврду о исправности нашег
става”, рекао је Гашић.
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Авион руског Министарства одбране са 90 тона хуманитарне помоћи за становнике
поплављених подручја у Србији вечерас је нешто пре 21 сат слетео на аеродром
Батајница крај Београда.

  

Представнике руског министарства дочекао је министар одбране Србије Братислав
Гашић, као и представници војног ваздухопловства наше земље.

  

(Танјуг)
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